

Referat



Møte i Hovedutvalg Fotball

Dato: 10.02.2022

Tid: 18:00-21:00

Referent:	Susanne Johnsen		
Tilstede:	Ronny Ekren, Olav Sanden, Hattun Bø, Susanne Johnsen, Mai-Helen Hansen, Anita Vindenes, Oddvar Arefjord, Jarle Skage fra SU- kom kl 19:45		
Frafall:	Kim Straume, Oddvar Arefjord		
Nr.	Sak	Ansv.	Frist
1.	<p>Nytt fra styret/adm</p> <p>HavExpo; I god rute. Dette blir det største arrangementet som klubben noensinne har arrangert. Viktig at Hovedstyret (og andre) er forberedt, deltar og setter seg inn i arrangementet. Fått innvilget skjenkebevilgning. Messe arrangeres 10-12 mai 2022.</p> <p>Vaksinering; Det er svært liten aktivitet i hallen på vaksineringsdagene, og kommunen jobber med alternative løsninger til bruken av Sotra Arena. Vaksinerings er blitt flyttet til bane 3, og det ser ut til av vaksinerings er ferdig til uke 8.</p> <p>"Nye" fotballbaner; Det ble på forrige møte orientert om at finansieringen for oppgradering av Stadion og Sotrabanen er på plass. Arbeidet starter medio februar og avsluttes etter planen 1. september. Detaljert plan ligger som vedlegg til saken.</p> <p>Ansettelse Leder sport: Etter vedtak på siste styremøte om ansettelse av Leder sport så er stillingen blitt utlyst på Finn.no. Det er kommet inn 24 søknader, og 9 av disse er invitert inn til 1.gangs intervju/samtale.</p> <p>Fotball ønsker å ta del i denne prosessen da fotball er en stor gruppe. Ta dette opp på neste styremøte.</p>	Susanne	Torsdag 17 feb
2.	<p>Trenerveileder</p> <p>Det var ønske fra gruppen om mer detaljert plan, mnd/timer/uker. Denne saken ble ikke tatt opp på møte i februar. Kaller inn Tom på et møte.</p>	Susanne	Slutt februar
3.	<p>Innføring av Teams i gruppen</p> <p>Ronny har laget en struktur på teams for vårt arbeid. Det ble ikke gitt innføring i teams oppsett grunnet tid. Saken blir tatt med til neste møte.</p>	Ronny	Møte mars

4.	<p>Forbedringsarbeid og mål for 2022</p> <p>Våre planer skal presenteres på vårt gruppemøte i fotballen i mars.</p> <p>Veien videre; Anita og Ronny utarbeider liste med arbeid som skal gjøres og kaller inn gruppen når dette er klart for en gjennomgang før Gruppemøte i Fotballen.</p>	Anita og Ronny	
5.	<p>Annet</p> <p>Baller; Hovedutvalg Fotball ønsker endre på regler for baller i klubben. Gruppen laget et oppsett og Susanne tar saken videre.</p> <p>Trenerkurs, vært i dialog med NFF ang støtte til grasrot, fikk positive tilbakemeldinger her. Hovedutvalg Fotball melder til trenerveileder at det er ønsket å sende en kandidat til B-lisens kurs hvert år.</p> <p>Dommer, 9 aktive i kretsen i år. Ingen flere pr nå er klar for neste steg. Jobber med dommerkontrakter for struktur mellom dommer og klubb. Alle dommere i region Sotra er invitert med på treninger med oss. Sund er med her. En dommer er med Norcore, tilsvarer en krets samling for spillere.</p> <p>Marked, 2021, kr. 632 000,-. Fått inn kr. 120 000,- i januar. Noen av de som har signert nå har signert for flere år. Noen fra i fjor har sagt de ikke er med videre grunnet pandemi og høy strøm regning. Olav hører med kontorene ang å sende ut meldinger til våre medlemmer gjennom Rubic. Ønsker mer markedsfokus fra klubben sin side. Klubb må sørge for at det kommer fokus på markedsarbeid hos de andre idrettene. Hvilke aktører jobber adm mot når det gjelder sponsorarbeid. Gruppen føler det er lite markedsarbeid fra kontorene.</p> <p>Norway Cup, 9 lag påmeldt til nå. Skal holde informasjonsmøte i begynnelsen av mars. Hvert lag må stille med en representant som blir Anita sin kontaktperson. Kontakt med Dan ang. busser og Irene ang fakturering.</p> <p>Spillerkontrakt, sjekke opp status på disse kontraktene.</p> <p>Rubic, gruppen ønsker tilgang til trenere i Rubic og lagleder. Hvis ikke må klubb stå for videreformidling av det vi sender.</p> <p>Skolevakter, begynt å utarbeide nye lister for ukene frem til sommeren.</p> <p>Årsmøte i fotballen, holder på å samle inn litt diverse til Årsmelding, skal være ferdig i februar. Gruppen må holde gruppemøte før Årsmøte.</p> <p>De som sitter på roller i utvalgene bør få noe for å gjøre denne jobben. Olav har sjekket opp med Aktiv365. Man bør også se andre ting. Tilbudet fra Aktiv blir lagt ut på hjemmesiden. Deles også med andre idretter.</p> <p>Telavåg, 6 representanter var på vårt trenerforum. De ser på mulighet for XPS og VEO kamera. De har hatt treningskamper med jentelag i Sotra Arena. Trenerne har vært på modul 2 og skal på modul 1. Invitere til spill i hallen for å ta noen bilder. Junior 2 ble invitert på trening der ut i dag. Noen av våre G16</p>	<p>Susanne</p> <p>Susanne</p> <p>Susanne</p> <p>Anita</p> <p>Susanne</p> <p>Susanne</p> <p>Mai-Helen</p> <p>Susanne/ Ronny</p>	<p>Februar</p> <p>Februar</p> <p>Neste styremøte</p>

	spillere har blitt tilbudt å trene med Telavåg. Fredrik ønsket tid til å bli kjent med gruppen først før man finner ut hvem som kan spille der.		
7.	<p>Hovedutvalg og Sportslig Utvalg, SU kom inn i møte kl 19:45</p> <p>G13 god dialog, kommet godt i gang med treninger. Kjempe dyktig trener. Allerede begynt å se etter trenere til denne gjengen til neste år.</p> <p>G14, god gruppe, mange foreldretrenere med gjengen her. Trener her går B-lisens, nærmer seg ferdig.</p> <p>G15, positiv energi i gruppen, fornøyd med nye trenerne på kullet. Møte mellom SU og trenerne ang hospitering.</p> <p>G16, vært mye sykdom på laget som har ført til lite ungdommer på trening. Noen treninger avlyst grunnet kurs for trenere.</p> <p>G19-3, er ikke et lag lengre. Disse har ikke betalt kontingent i fjor. Fått liste av Geir Ove med navn på spillere som ønsket å spille videre. SU har tatt kontakt med disse og ingen ønsket å spille fotball mer.</p> <p>G19-2, 5 stk, 2005 spillere, her. Lånt spillere fra 06 for å få en god trening.</p> <p>G19-1, spiller nå sammen med rekrutt. Fredrik og Daniel tar laget i kamp.</p> <p>Kontakte Roy ang. trener på junior.</p> <p>Kan man se på mulighet med at man setter en fast trener til hvert trinn, at trener ikke følger laget, men sender laget videre. Kan føre til utvikling av spillere, laget gleder seg til å treffe nye trener. Viktig at vi har en blå tråd ved denne modellen.</p> <p>B-lisens, gruppen ønsker at de som går dette kurset binder seg til året etterpå. Påmelding 15 mars.</p>		